
Protokół nr 53/2023 

z posiedzenia Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa 

w dniu 01.12.2023 roku 

godzina 11.00 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 11.00 i trwało do godziny 12.20 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa Rady 

Powiatu w Kielcach. Nieobecni byli radni Wojciech Kózka i Andrzej Michalski. Lista 

obecności w załączeniu. 

Ponadto uczestniczyli: 

- Członek Zarządu Cezary Majcher 

- Skarbnik Anna Moskwa 

- Dyrektor PZD Zbigniew Wróbel 

- Dyrektor Wydziału Komunikacji i Transportu Artur Dudzic 

- mieszkaniec gm. Nowiny 

Komisja przystąpiła do obrad według poniższego porządku: 

1. Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i projektów uchwał na najbliższą 
sesję Rady Powiatu w Kielcach (zgodnie z porządkiem obrad sesji). 

2. Sprawy różne. 

Ad.l 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 

4. Przyjęcie protokołu z LXIV sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 19.10.2023 r. 

5. Przyjęcie protokołu z LXV sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 30.10.2023 r. 

6. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 

sesjami. 

7. Informacja o przebiegu akcji zimowej 2022/2023 oraz przygotowaniach do sezonu 

zimowego 2023/2024. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 



1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kieleckiego na lata 2023-2028, 

2) zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego na 2023 rok, 

Skarbnik Powiatu Anna Moskwa poinformowała radnych, że na sesji przedstawi autopoprawkę 
do budżetu. Zmiany dot. Powiatowego Zarządu Dróg w Kielcach. 

3) przyznania dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Stanisława B.M. 

w Bodzentynie, dotacji celowej finansowanej z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków, na realizację zadania pn. „Prace konserwatorskie i restauratorskie XV-

wiecznego Kościoła Parafialnego p.w. św. Stanisława B.M. w Bodzentynie wraz z 

renowacją wybranych zabytków ruchomych", 

4) przyznania dla Parafii rzymskokatolickiej pw. Św. Michała Archanioła 

w Łagowie, dotacji celowej finansowanej z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków, na realizację zadania pn. „Malowanie wnętrza Kościoła P.W. Św. Michała 

Archanioła w Łagowie po uprzednim gruntowaniu i częściowym odgrzybieniu", 

5) przyznania dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Michała Archanioła 

w Daleszycach, dotacji celowej finansowanej z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków, na realizację zadania pn. „Konserwacja mebli w Zakrystii w zabytkowym 

kościele p.w. Św. Michała Archanioła w Daleszycach", 

6) zmiany Uchwały Nr LXIII/67/2023 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 27 września 2023 

r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się w 2023 roku środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

7) wyrażenia zgody na umorzenie należności Powiatu Kieleckiego z tytułu pożyczki 

udzielonej Świętokrzyskiemu Centrum Matki i Noworodka - Szpital Specjalistyczny 

w Kielcach, zgodnie z Uchwalą Nr 353/102/2023 Zarządu Powiatu w Kielcach z dnia 

5 kwietnia 2023 r„ 

8) wyrażenia zgody na umorzenie należności Powiatu Kieleckiego z tytułu pożyczki 

udzielonej Świętokrzyskiemu Centrum Matki i Noworodka - Szpital Specjalistyczny 

w Kielcach, zgodnie z Uchwałą Nr 370/174/2023 Zarządu Powiatu w Kielcach z dnia 

28 czerwca 2023 r„ 

9) wyrażenia zgody na umorzenie należności Powiatu Kieleckiego z tytułu pożyczki 

udzielonej Szpitalowi Powiatowemu w Chmielniku, zgodnie z Uchwałą Nr 

333/10/2023 Zarządu Powiatu w Kielcach z dnia 11 stycznia 2023 r„ 



10) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu kieleckiego 

obowiązujących w 2024 r., 

11) ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg w granicach administracyjnych 

Powiatu Kieleckiego oraz ich przechowywanie, 

Dyrektor Wydz. Komunikacji i Transportu Artur Dudzic mówił m.in. o kosztach holowania 

i składowania aut. Uchwała z zeszłego roku, która była zaskarżona do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego została utrzymana w mocy. Propozycja na ten rok to stawki minimalne, 

które zaproponował przedsiębiorca usuwający pojazdy. Kolejną ważną informacją jest zmiana 

w przepisach zbycia i nabycia pojazdów, która wchodzi w życie już od stycznia. Od 1 stycznia 

2024 r wchodzi obowiązek rejestracji pojazdu. Automatycznie wzrośnie zapotrzebowanie na 

rejestrację pojazdów. Starostwo Powiatowe w Kielcach wychodzi naprzeciw swoim 

mieszkańcom. Od nowego roku zatrudnionych będzie dodatkowo 8 pracowników do obsługi 

interesantów. Zarówno w budynku kieleckiego starostwa jak i w filiach pojawią się nowe 

stanowiska. 

Radny Bogdan Gierada zgłosił wniosek o przedstawienie informacji w sprawie wzrostu 

zatrudnienia w Starostwie od 1 stycznia 2024r. 

Radna Anna Kosmala poprosiła o sprawdzenie wniosku na spowolnienie prędkości 

w miejscowości Brzechów (przy szkole) i Szczecno (przy szkole) , ponieważ gmina dostała 

dofinansowanie i złożyła wniosek. Niestety wystąpił problem. 

Dyrektor Wydz. Komunikacji i Transportu Artur Dudzic wyjaśnił, że musi być opracowany 

i zatwierdzony projekt organizacji ruchu. 

12) przekazanie Gminie i Miastu Chęciny, Miastu i Gminie Chmielnik zadania utrzymania 

nawierzchni dróg powiatowych w zakresie odśnieżania i zwalczania śliskości zimowej. 

9. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 

10. Sprawy różne i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

Po analizie dokumentów Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione materiały i projekty uchwał 

skierowane na sesję Rady Powiatu. 



Ad. 2 

Sprawy różne. 

Komisja dyskutowała na tematy inwestycji drogowych, które będą realizowane na terenie 
powiatu kieleckiego. Dyrektor PZD Zbigniew Wróbel poinformował zebranych o etapach 
poszczególnych przetargów. 

Mieszkaniec gminy Nowiny dopytywał komisję i dyrektora PZD odnośnie trwającej inwestycji 
w Nowinach, tj. ronda, które powstaje na skrzyżowaniu ulic Białe Zagłębie i Przemysłowej. 
Szczególną uwagę zwrócił na przejścia dla pieszych. 

Radna Anna Kosmala poinformowała o problemach drogowych i komunikacyjnych na moście 
w Niestachowie. Na moście niestety nie ma barierek. 

Radny Zbigniew Zagdański zwrócił uwagę na ubytki na poboczu w Zagnańsku. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała : K. Toporska 


